

English version follows



Eoin Ó hÓgáin, CFA

Associé et directeur des investissements
Power Sustainable

Eoin est Associé et directeur des investissements chez Power Sustainable, une société d'investissement basée à Montréal, spécialisée dans les infrastructures durables et le capital-investissement. Il supervise les équipes d'investissement de Power Sustainable et les efforts de formation de capital.

Avant de rejoindre Power en 2016, Eoin a travaillé 15 ans dans les secteurs de l'énergie et de l'investissement, chez Morgan Stanley, McKinsey & Company, et State Street Global Advisors. Il siège aux conseils d'administration de la Fondation d'études irlandaises canadiennes et de la Fondation Asie-Pacifique du Canada.

Il a obtenu un Baccalauréat en études commerciales et un diplôme de français avec mention très bien de Trinity College de Dublin, ainsi qu'un MBA avec grande distinction de la Harvard Business School.

Il est titulaire de la charte CFA.



Eoin Ó hÓgáin, CFA

Partner and Chief Investment Officer
Power Sustainable

Eoin is a partner and chief investment officer at Power Sustainable, a Montreal-based investment firm focused on sustainable infrastructure and private equity. He oversees Power Sustainable's investment teams and capital formation efforts.

Prior to joining Power in 2016, Eoin spent 15 years in the energy and investment sectors, at Morgan Stanley, McKinsey & Company, and State Street Global Advisors. He serves on the boards of the Canadian Irish Studies Foundation and the Asia-Pacific Foundation of Canada.

He received a Bachelor of Business Studies and a French degree with first-class honors from Trinity College Dublin and an MBA with high distinction from the Harvard Business School. He is a CFA charterholder.